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CDA Cranendonck

Hitteplan voor scholen: In Maarheeze is aan de ouders van de basisschoolkinderen gevraagd om een 
ventilator mee naar school te nemen om de warmte in de klassen (op de bovenverdieping(en)) enigszins 
draagbaar te maken. Vanwege veiligheid mogen er geen ramen/dakopeningen open blijven na  schooltijd. 
De hitte kan dan niet weg. Gevolg: temperaturen overdag boven de 25 graden ondanks de zonwering en 
mensen die hier onwel van worden. Ouders hebben hier inmiddels over geklaagd richting de gemeente.
Is er al iets met deze klachten gedaan?
In hoeverre hebben de schoolgebouwen (die eigendom zijn van de gemeente) in Cranendonck voorzieningen 
tegen extreme hitte? Kan de gemeente hierin voorzien dan wel faciliteren? Op welke termijn kan dit?

Antwoord: het is ons niet bekend dat er klachten bij de gemeente zijn gedaan. De schoolgebouwen zijn 
juridisch eigendom van de schoolbesturen. Op basis van de Wet op het Primair Onderwijs (WPO) en de Wet 
op het Voortgezet Onderwijs (WVO) behoudt de gemeente het economisch claimrecht. Dat wil zeggen dat, 
wanneer de gebouwen niet meer gebruikt worden voor het onderwijs, zij overgedragen worden naar de 
gemeente.
Vanwege dit juridisch eigendom zijn daarmee de schoolbesturen verantwoordelijk voor het binnenklimaat. 
De afgelopen jaren heeft de Rijksoverheid verschillende subsidies beschikbaar gesteld voor verbetering van 
het binnenklimaat. Het gaat hierbij om de Specifieke Uitkering verbetering Ventilatie in Scholen (SUViS) en 
de Maatwerkregeling Ventilatie op Scholen. 
De huisvesting van de basisscholen in Maarheeze is complexer omdat het gebouw eigendom is van de 
Stichting Wonen Limburg. De gemeente huurt ruimten voor het onderwijs (daarmee is er sprake van een 
verhuurder-huurder overeenkomst) en geeft deze in gebruik aan de beide schoolbesturen.

Wouter Boelens
1. Kunt u ons een update geven over Boschakkers 2?

Antwoord: Het stedenbouwkundig plan wordt op dit moment door de initiatiefnemer definitief gemaakt. 
Naar verwachting wordt dit in de laatste collegevergadering voor het zomerreces op 25 juli behandeld. Na 
het zomerreces zal de anterieure overeenkomst in het college worden vastgesteld en worden getekend. 
Daarna kan het concept ontwerp bestemmingsplan worden aangeboden voor het vooroverleg aan de 
provincie, waterschap en Odzob. Als deze procedure is doorlopen zal het ontwerp bestemmingsplan ter 
inzage worden gelegd. Gezien de inwerking treding van de Omgevingswet streven wij ernaar dit voor 1 
januari 2024 te doen. Na de ter inzage legging zal het bestemmingsplan ter vaststelling worden aangeboden 
aan de raad.

2. Kunt u ons een update geven over de JC Harlekyn? 

Antwoord:

De wethouder is in gesprek geweest met JC Harlekyn en heeft daar de vraag opgehaald. Deze vraag is 
vertaald naar mogelijke oplossingen zowel voor de korte als lange termijn. De gesprekken hierover zijn nog 
gaande. 

Cranendonck Actief!

A. Oud
1. Mede naar aanleiding van een ingezonden brief in de HAC is de vraag hoe de stand van zaken is t.a.v. het 
proces rond de "dementievriendelijke gemeente".
Antwoord:
De opdracht is belegd bij Cordaad Welzijn. Hier is vóór de coronaperiode een werkgroep van inwoners op 
ontstaan. Deze hebben gezamenlijk een actieplan bedacht. Na de coronaperiode bleek er geen draagvlak 
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meer te zijn bij de leden om door te pakken. Tegelijkertijd is door de gemeente als opdrachtgever gevraagd 
aan opdrachtnemer om door te zetten om de opdracht te vervullen. Door wisseling van medewerkers is dit 
gesprek sinds kort weer bij nul begonnen en volgen we het nu van dichterbij.

2. Was het bezoek van de heer Wilders aan vergunningen gebonden en zo ja, hoe is de vergunning 
verstrekking in zijn werk gegaan.
Antwoord: neen. De Wet openbare manifestaties (WOM) heeft enkel betrekking op collectieve uitingen. 
Individuele uitingsvormen zijn buiten deze wettelijke regeling gebleven. Dergelijke uitingen vallen onder de 
bescherming van artikel 7 van de Grondwet. Het derde lid van dit artikel verbiedt voorafgaand verlof voor 
wat betreft de inhoud van het mondeling openbaren van gedachten en/of gevoelens, bijv. bij een dergelijk 
eenmansprotest (interpretatie bezoek Wilders). Een dergelijk protest kan niet voorafgaand vanwege de 
inhoud van de boodschap worden beperkt of verboden.  

3. wordt er in het maaibeleid van de gemeente rekening gehouden met de ambitie om meer biodiversiteit in 
de openbare ruimte te creëren 
Antwoord: In het nieuwe groenbeleid wordt dit meegenomen. Dit beleid zal aan het einde van dit jaar 
worden vastgesteld. Op dit moment maaien we bij bermen in het buitengebied de 1e meter voor de 
veiligheid en laten we de rest van de berm ontwikkelen waardoor meer biodiversiteit ontstaat. 

4. Is de gemeente Cranendonck voornemens om, in navolging van de gemeenten Heeze-Leende en 
Valkenswaard een project "Groen in de wijk" op te zetten.
Antwoord: Op dit moment lopen er een aantal pilotproject om particulieren te stimuleren om eigen perceel 
te vergroenen. Hiervoor hebben we 50.000 euro beschikbaar. 
Daarnaast is op maandag 3 juli een traject gestart om tuinklimaatcoaches op te leiden. Deze coaches kunnen 
particulieren advies geven over het vergroenen van hun terrein. Voor het openbaar gebied is het de 
bedoeling om dit mee te nemen in het nieuwe groenbeleid.

ELAN

G. Rijkers
Bent u bekend met het bijgevoegde splitsingsbeleid dat de gemeente Oirschot op 12 mei jl. heeft 
vastgesteld? 

In hoeverre kan een dergelijk beleid ook in Cranendonck van meerwaarde zijn?* 
*gelet op het aantal aanvragen voor woningsplitsing
*gelet op een efficiëntie voor de ambtenaren
*gelet op duidelijke/eenvormige besluitvorming

Antwoord: Er wordt de komende periode (Q3 en 4)  bekeken of splitsingsbeleid een meerwaarde is voor 
Cranendonck. Uiteraard wordt hierbij gekeken naar voorbeelden vanuit de regio.

Pro6

VVD Cranendonck

Bart Kraaijvanger


